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P r o t o k ó ł  Nr XXXI/17 
z sesji Rady Gminy Skoroszyce 

z dnia 22 czerwca 2017 r. 
 

 
 
   Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Henryk Sokołowski w obecności  14 
radnych ( w sesji nie uczestniczyła radna Czesława Gmyr), otworzył sesję Rady 
Gminy, przywitał wszystkich zebranych i przedstawił  porządek obrad. Zapytał, czy 
radni mają sugestie, co do przedstawionego porządku. 
 
Radna Kalisz – zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy. Projekt uchwały przekazała 
radnym. 
 
Przewodniczący – zaproponował poszerzenie porządku obrad o przedstawiony  
przez radną Annę  Kalisz projekt uchwały, jako pkt 9a i poddał wniosek pod 
glosowanie. 
Przyjęto 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 
 
Następnie p. Wójt Barbara Dybczak i poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad 
2 projektów uchwał. Pierwszy, to projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Gminy Skoroszyce do partnerstwa dla wspólnej realizacji Projektu pn. 
„Odkrywam i Poznaję Świat – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów Szkoły 
Podstawowej w Chróścinie i Szkoły Podstawowej w Skoroszycach” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014 – 
2020.  
Jest to uchwała intencyjna, deklarująca udział w projekcie naszej gminy . 
 
Drugi projekt uchwały, to poprawienie naszej uchwały z poprzedniej sesji dot. 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 
Makowice, ze względu na to, że służby Wojewody dopatrzyły się pewnych 
nieścisłości formalnych w naszej uchwale. 
 
Przewodniczący – powiedział, że są to sprawy, które możemy dzisiaj jeszcze 
przedyskutować i ewentualnie przyjąć. Jeżeli chodzi o plan zagospodarowania 
przestrzennego dla obrębu Makowice, to po ewentualnym jego przyjęciu, będą 
funkcjonowały obie uchwały razem.  
Zaproponował wprowadzenie tego projektu uchwały jako pkt 12 a, natomiast 
projekt uchwały o przystąpieniu do Projektu  dot. dwóch szkół naszej gminy, jako 
pkt 12 b. 
Poddał wniosek pod głosowanie, został przyjęty 13 głosami „za”, przy                     
1 „wstrzymującym”. 
 
Zatem porządek obrad został przyjęty w następującej kolejności: 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje radnych. 
4. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej  sesji. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 
7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok: 

a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015r. 
b) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym gminy Skoroszyce za 2015r. 
c) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego, 
d) zapoznanie z opinią RIO o sprawozdaniu, 
e) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium oraz opinią RIO o wniosku. 
f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

za 2015 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Skoroszyce. 

9. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 
okres kolejnych 3 lat. 

9a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu Czarnolas oraz części obrębu Mroczkowa. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu Chróścina. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu Stary Grodków. 
12a. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Makowice. 
12b.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Skoroszyce do partnerstwa dla wspólnej realizacji Projektu pn. „Odkrywam i 
Poznaję Świat – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów Szkoły Podstawowej w 
Chróścinie i Szkoły Podstawowej w Skoroszycach” w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014 – 2020. 
13. Odpowiedzi na interpelacje. 
14. Zapytania i wolne wnioski. 
15. Zakończenie sesji. 
 
Ad 2 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za” bez 
odczytywania. 
 
Ad 3 
 
I n t e r p e l a c j e   r a d n y c h: 
 
Radny Kaczmarczyk: 
 
- sprawa odbioru odpadów wielkogabarytowych ostatnio nie była zbyt dobrze 
zorganizowana, w ostatniej chwili przed Bożym Ciałem udało się usunąć te rzeczy. 
Prosi o zwrócenie szczególnej uwagi  na to przy następnej takiej akcji, 
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- druga sprawa, to odbiór popiołu z pojemników po sezonie grzewczym. Przydałby 
się jeszcze jeden odbiór popiołu w maju, bo ostatni był w kwietniu, a palimy dość 
długo i wtedy mieszkańcy sypią popiół do pojemników ze zmieszanymi odpadami, 
to zwiększa masę odpadów.  
Prosi o uregulowanie tej sprawy w naszej gminie. 
 
p. Rudkowski – z-ca wójta – w sprawie odbioru sprzętu wielkogabarytowego,           
w okresie odbioru tego rodzaju sprzętu zepsuł się samochód, ale w rezultacie udało 
się uprzątnąć na czas ten sprzęt.  
W sprawie odbioru popiołu, nie ma żadnych przeciwwskazać, aby poza sezonem 
wsypywać zimny popiół do pojemników z odpadami zmieszanymi. 
 
Radna Słowiak –  
 
- za kościołem na przeciw Spółdzielni stoi spalony pojemnik na szkło, proszę           
o zabranie, bo straszy i bardzo brzydko to wygląda, 
 
-  nasze drogi klepiskowe, przy których mieszkają ludzie są w bardzo złym stanie, 
nie da się tamtędy normalnie przejść, a przejechać tym bardziej. Starsi ludzie 
nawet rowerem nie mogą się tam poruszać. Prosi  o szybką interwencję                   
i poprawienie tych dróg, mieszkańcy nie mają już cierpliwości czekać na naprawę, 
 
- sprawa numeracji we wsi, nadawania numerów kolejnym budynkom. Tak jak        
w Makowicach, to na pewno nie ma w całej gminie. Jest to bardzo wszystko 
wymieszane. Trudność w zlokalizowaniu danego mieszkańca mają listonosz               
i kurierzy. Prosi o rozeznanie sprawy, być może łatwiej byłoby zastosować nazwy 
ulic  we wsi. 
 
Radna Fornalik – 
 
- prosi o wymianę, bądź naprawę drzwi wejściowych do świetlicy, bo już nie można 
ich normalnie zamknąć, 
 
 
 
 
Radny Winnik –  
 
Czy służby drogowe z powiatu będą nadal kleić dziury w drodze powiatowej do 
Mroczkowej. Prace zostały rozpoczęte jakiś czas temu i przerwane, więc ludzie 
pytają, czy będzie kontynuacja ? 
 
Radna Klimas – 
 
- mam zapytanie w imieniu mieszkańców Czarnolasu, czy powiat zrobi nam drogę 
do Skoroszyc. Codziennie mam interwencje, ludzie nie mają już cierpliwości. Do 
tej pory zakleili kilka większych dziur i dalej nic się nie robi, 
 
Radny Jagusz –  
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- prosi no załatanie drogi asfaltowej przy mostku w Brzezinach, na której jest duża 
dziura, a wręcz jama  wielkości ok. 2 metrów na wjeździe do Żwirowni. 
 
Radna Juśkiewicz –   
         
- podziękowała za naprawę dróg gminnych, znacznie poprawiło się, nie trzeba już 
omijać dziur w drodze. 
  
Radna Rogalińska – 
 
- prosi o interwencję w sprawie wykoszenia rzeki przez Skoroszyce. Mieszkańcy 
przy swoich posesjach dbają i wykaszają, ale w większości jest zarośnięta, 
 
- prosi również o wykoszenie parku w Skoroszycach. 
 
Ad 4 
 
Informacja p. Wójt z działalności w poprzednim okresie do 22 czerwca 2017 r. 
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Praca Wójta od sesji kwietniowej do 22 czerwca 2017 r. 

Szanowni Państwo, P. Przewodniczący, Radni, Sołtysi, Pracownicy samorządowi, 
przedstawiam Państwu sprawozdanie z działalności organu wykonawczego Gm. Skoroszyce 
w czasie od ostatniej sesji kwietniowej po dziś dzień. 

3.05.17 r. 

W Kościółku w Polu w Sidzinie została odprawiona uroczysta msza św. w intencji Ojczyzny. 
Dziękuję państwu radnym, sołtysom, pocztom sztandarowym OSP z Makowic i z Sidziny, 
mieszkańcom Gm. Skoroszyce, szczególnie Sidziny i Giełczyc za uczestnictwo i świadectwo 
patriotyzmu, więcej na facebooku.  

4.05.17 r. 

Odbyło się otwarcie ofert na „Opracowanie dokumentacji tech. dot. przebudowy ul. 
Radziechowskiej w Sidzinie”. Zgłosiło się 3 wykonawców: 

1.”Arteria” S. Celary i Z. Reguła- cena 35 670,00 zł brutto. 

2. Alina Banach, Nysa, Mariacka- cena 43 050,00 zł brutto. 

3.”Interdom” Biuro Obsługi Nieruchomości, Lubliniec, ul. Wyszyńskiego 85- cena 18 450, 00 
zł brutto.  

9.05.17 r. 

• Uczestniczyłam w uroczystych obchodach świąt majowych w Zespole Szkół               
w Skoroszycach, więcej na facebooku. 

• Zawarłam umowę z M. Kijak Przedsiębiorstwo Handlowo- Usługowe TED, Nysa, 
Wyspiańskiego na nabycie mienia ruchomego: 

1. Pojazd marki „Snajper” za 15 774,00 zł brutto. 

2. Kosiarkę spalinową za 1,00 zł brutto. 

11.05.17 r. 

Otwarto oferty na zad. ”Budowa drogi do Osiedla Zacisze w Chróścinie- etap1.” Oferty 
złożyli następujący wykonawcy: 

1. BUDBIS- Paweł Bis, Konradowa, cena 120 423,00 zł 

2. BIEL-BUD- M. Biela, Sidzina, cena 115 885,11 zł. 
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15.05.17 r. 

Uczestniczyłam w spotkaniu kobiet woj. opolskiego, których pasją jest działalność społeczna 
w swych Małych Ojczyznach. Prócz burmistrzów i wójtów obecni także byli Komisarz 
Elżbieta Bieńkowska, Marszałek A. Buła, Marszałek St. Rakoczy. 

16.05.17 r. 

Reprezentowałam Gm. Skoroszyce na zaproszenie Komendanta Pow. Państwowej Straży 
Pożarnej p. bryg. Arkadiusza Kuśmierskiego w obchodach Dnia Strażaka, które odbyły się        
w Komendzie Pow. Straży Pożarnej.w Nysie. 

17.05.17 r. 

Odbyła się nadzwyczajna sesja RG w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
modernizację samochodu strażackiego dla OSP Makowice. 

19.05.17 r. 

• Spotkałam się z Przewodniczącą Rady Rodziców z Chróściny w sprawie potrzeb 
Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Chróścinie. Rozmowa toczyła się w obecności    
p. dyr. K. Kozery i p. kier. GZEASiP T. Koseckiego. 

• Gościłam z okazji 65. rocznicy Pożycia Małżeńskiego Państwa Pielów. 

• Dziś upłynął termin zbierania głosów na nasz program „Powrót do korzeni” dla 
pozyskania środków z Obywatelskiego Funduszu Marszałkowskiego. Jak w soczewce 
uwidoczniły się: stan aktywności mieszkańców naszej gminy, świadomość 
obywatelska, zaangażowanie, dobra wola, też poziom zrozumienia i woli pomocy         
i także to, co mniej miłe, roszczeniowość niektórych mieszkańców. Uczestnictwo 
naszej gminy w tym projekcie to okazja, aby naocznie przekonać się w jakim 
wymiarze można liczyć na szeroko pojętą życzliwość społeczeństwa, jego gotowość 
na integrację i duże wyzwania. I wiem już, że sporo mamy, niestety, w sprawie tej 
gotowości na wyzwania do zrobienia…  

20.05.17 r. 

Wraz z druhami strażakami z jednostki OSP z Makowic uczestniczyliśmy w obchodach Dnia 
Strażaka OSP RP, które odbyły się w Paczkowie. Za zaangażowanie w działalność                
w dziedzinie pożarnictwa odznaczeni zostali druhowie: z OSP w m. Czarnolas Z. Ojak, z OSP 
w Skoroszycach P. Surowiecki.  

17.05.17 r. 

• Podpisałam aneks do umowy zawartej dn. 30.06.16 r. z TAURON Dystrybucja SA      
w związku ze zwiększeniem ilości opraw. Jeżeli chodzi o strukturę majątku to 
własność Gm. Skoroszyce stanowi 490 punktów świetlnych, własność TAURONU 
Dystrybucja SA stanowi 47 punktów świetlnych, w sumie 537 punktów świetlnych 
eksploatowanych przez Tauron Dystrybucja SA na terenie Gm. Skoroszyce od 1 
czerwca 2017 r. Harmonogram rzeczowy prac to: w 2016 r. wymiana 2 słupów             
i dodanie 5 opraw, w 2017 r. wymiana 2 słupów i poprawa efektywności oświetlenia 
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w 3 oprawach, koszt odtworzenia instalacji oświetleniowej 17 937,09 zł, stawka 
jednostkowa za eksploatację 6,20 zł/oprawa/m-c pozostaje bez zmian. 

• Podpisałam umowę z Kazimierzem Dłubałą INTERDOM, Lubliniec na „Opracowanie 
dokumentacji tech. dotyczącej przebudowy ul. Radziechowskiej w Sidzinie”, cena 
18 450, 00 zł, termin 31 sierpnia 2017 r. To była dobra decyzja, aby wstrzymać się od 
podejmowania wcześniejszego zamówienia, jest teraz korzystniejsza pod względem 
cenowym oferta.  

22 maja 2017 r. 

Obradowała Komisja Rewizyjna- absolutoryjna. 

23.05.17 r. 

Uczestniczyłam w spotkaniu Zw. Gm. Śl. Opolskiego siódmej kadencji w związku                 
z udzieleniem zarządowi absolutorium. Przedstawiono także informacje o pracach w ramach 
VI grupy zakupowej dla wspólnego przetargu na zakup energii elektrycznej w 2018 r. 

24.05.17 r. 

Regionalny Dyr. Ochrony Środowiska w Opolu powiadomił mnie o wszczęciu z urzędu 
postępowania w sprawie wydania decyzji nakazującej posiadaczowi odpadów usunięcie ich    
z miejsca nieprzeznaczonego do ich składowania tj. z terenu działki nr ew. 546                      
w miejscowości Chróścina. Pismo skierowane do PKP Polskie Linie Kolejowe Spółka 
Akcyjna. 

25.05.17 r. 

• Spotkałam się ze Starostą Nyskim p. Cz. Biłobranem i członkiem Zarządu p. D. 
Palimąką w sprawie remontu dr powiatowej do Mroczkowej i Czarnolasu. 

• W wyniku przeprowadzonych negocjacji dotyczących ceny budowy drogi stanowiącej 
dojazd na Os. Zacisze w Chróścinie z BIEL-BUD końcowa cena wykonania zadania 
obniżona została do 107 000, 00 zł. 

• Uczestniczyłam w spotkaniu ze sportowcami Klubu Sportowego „Ogrodnik”                
z Chróściny w sprawie wykonania zadań na obiekcie sportowym w Chróścinie. 
Poruszane kwestie: 

1. Ogrodzenie boiska i piłkochwyty. 

2. Dbanie o murawę. 

3. Stan techniczny kontenera.  

26 maja 2017 r.  

Odbyła się konferencja z dyrektorami naszych placówek oświatowych. Dotyczyła ona przede 
wszystkim organizacji pracy naszych szkół i przedszkoli w nowym roku szkolnym, 
pierwszym po wprowadzeniu reformy.  
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27 maja 2017 r. 

Uczestniczyłam w I Dniach Pakosławic. 

30 maja 2017 r. 

Uczestniczyłam w konferencji zorganizowanej przez Wojewodę Opolskiego A. Czubaka         
w sprawie programu rządowego „Mieszkanie +” 

1 czerwca 2017 r. 

W świetlicy w Makowicach świętowano Dzień Rodziny, w którym miałam zaszczyt 
uczestniczyć. 

17. r. 

Lokalna Grupa Działania Nyskie Księstwo Jezior i Gór w naszym urzędzie zorganizowało 
spotkanie informacyjno-konsultacyjne dotyczące pozyskania funduszy unijnych na: 

1. Przedsięwzięcie 2.2.2- promocja kultury i produktów lokalnych. 

2. Przedsięwzięcie 1.2.1- tworzenie przestrzeni do wspólnych spotkań. 

3. Przedsięwzięcie 1.2.2- organizacja atrakcyjnych form spędzania wolnego czasu. 

4. Przedsięwzięcie 2.1.2- rozwój infrastruktury turystycznej. 

Niestety, nie cieszyło się zainteresowaniem mieszkańców naszej gminy. W tej kwestii 
też mamy jeszcze sporo do zrobienia. 

4.06.17 r. 

Z okazji Dnia Dziecka na wyrobisku w Brzezinach Zarząd Koła Wędkarskiego w Sidzinie 
zorganizował dla dzieci z naszej gminy zawody wędkarskie o puchar Wójta Gm. Skoroszyce, 
więcej na facebooku. Dziękuję za zaangażowanie Zarządowi KW z p. prezesem E. Stasicą 
radnemu z Brzezin p. K. Jaguszowi i p. Łąckiemu, strażakom OSP z Sidziny oraz wszystkim 
ludziom dobrej woli, którzy przyczynili się do zorganizowania tej, odbywającej się już od 
dobrych paru lat, imprezy dla naszych dzieci. 

 

6.06.17 r. 

• Odbyło się spotkanie w terenie na budowie ul. Szkolnej w sprawie postępu prac. 
Poruszono sprawy dotyczące kanalizacji deszczowej, chodnika naprzeciw sklepu, 
ogrodzenia szkoły, które jest w bardzo złym stanie technicznym (konieczność 
położenia obrzeży dla nowej nawierzchni chodnika).  

• Podpisaliśmy umowę o współpracy partnerskiej z Gm. Radziechowy- Wieprz, więcej 
na facebooku. 
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7.06.17 r. 

Uczestniczyłam w podsumowaniu 2. edycji przedsięwzięcia realizowanego przez Pow. 
Komendę Policji „Przedszkolak ratuje”. Nasza gminę reprezentowało przedszkole ze 
Skoroszyc. Dzieci pięknie się zaprezentowały scenką dotyczącą szybkiego reagowania na 
zaprószenie ogniem (pożar) w domu. Uroczystość objął patronatem honorowym Rzecznik 
Praw Dziecka- Marek Michalak, więcej na facebooku. 

8.06.17 r. 

• Podpisałam umowę z M. Bielą zgodnie z dokonanym wyborem oferty w trakcie 
postępowania przeprowadzonego na podst. zaproszenia do złożenia oferty cenowej      
z dn. 25.04.17 r. na wykonanie zadania pn.”Budowa drogi stanowiącej dojazd do Os. 
Zacisze w Chróścinie- etap 1.”i oferty złożonej na podst. przeprowadzonych 
negocjacji z dn. 25.05.17 r., termin wykonania do 31 sierpnia 2017 r. Ostateczna 
wynegocjowana cena wykonania zadania 107 000,00 zł. 

• Na podstawie przeprowadzonego postępowania został wyłoniony wykonawca na 
opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Chróścina w 
granicach określonych w załączniku do uchwały RG nr XXVIII/216/2017 z dn. 31 
marca 2017 r. Najkorzystniejsza oferta to Plan Projekt Biuro Urbanistyczne, Wrocław, 
cena 4 700, 00 zł.  

• Została zawarta umowa na wykonanie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gm. Skoroszyce na podst. uchwały 
XXVIII/215/2017 r. z Wrocławskie Biuro Urbanistyki we Wrocławiu, cena brutto 
10 824,00 zł.  

• Zostały zawarte dwie umowy z J. Małachą na wykonanie dokumentacji:  

1. Na ocieplenie, wymianę stolarki okiennej i drzwiowej oraz pokrycia dachowego                
w budynku świetlicy w miejscowości Czarnolas, termin 30.06.17 r., cena brutto 630, 00 zł.  

2. Na rozbudowę ganku przy świetlicy w m. Czarnolas, termin 17 lipca 2017 r., cena 2 210,00 
zł brutto. 

9.06.17 r. 

Odbył się zarząd OSP w związku z ustaleniami dotyczącymi Gminnych Zawodów OSP. 

12,13,14.06.17 r. 

Odbyły się posiedzenia komisji stałych RG, odpowiednio w kolejności oświatowej, rolnej         
i budżetowej. 

14 czerwca 

1. Opolska Delegatura Instytutu Pamięci Nar zorganizowała apel pamięci na Polanie 
Śmierci na poniemieckim lotnisku nieopodal St. Grodkowa. W apelu uczestniczyła 
młodzież (ok. 150 osób) realizująca projekt edukacyjny „Niezłomni- Niepochowani”. 
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Naszą gminę reprezentował p. Wójt B. Rudkowski. Złożono kwiaty pod krzyżem 
pamięci. 

2. Otrzymałam informację z Kom. Pow. PSP w Nysie, że w ramach dofinansowania 
działalności OSP przez MSWiA w 2017 r. Gm. Skoroszyce przekazana zostanie kwota 
9 419 zł z podziałem na: 

• Inwestycje budowlane- remonty i adaptacje 3 632 zł. 

• Zakup umundurowania- 1 336 zł. 

• Zakup sprzętu pożarniczego- 1 200 zł. 

• Zakupy inwestycyjne sprzętu uzbrojenia- 3 251 zł. 

Na podstawie dyskusji na Zarządzie zgodnie postanowiono przekazać całą kwotę na 
doposażenie jednostki OSP w St. Grodkowie tym bardziej, że czynimy starania, aby włączyć 
ją do systemu ratownictwa krajowego.  

16.07.17 r. 

W Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Sidzinie odbyła się Gala Laureatów Szkolnej 
Olimpiady Wiedzy i Umiejętności. Chodzi o projekt współfinansowany przez UE w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego pn.”Dziecięce Odkrywania Świata- wyrównywanie 
szans edukacyjnych uczniów Szkoły Podstawowej w Sidzinie”. Jest to program dwuletni 
realizowany z RPO Woj. Opolskiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa IX, Wysoka jakość 
edukacji, działanie 9.1 Rozwój edukacji, poddziałanie 9.1.1 Wsparcie kształcenia ogólnego, 
wartość całkowita projektu kwota ok. 2 mln  zł, dofinansowanie na poziomie ok. 1 800 000 zł, 
reszta to wkład własny Gminy Skoroszyce - niepieniężny w postaci użytkowania pomieszczeń 
szkolnych służących do realizacji projektu. Realizacja projektu to dodatkowe zajęcia 
edukacyjne oraz doposażenie szkoły w pomoce dydaktyczne. Podsumowanie dotyczyło 
pierwszego roku realizacji tego zadania. 

20.06.17 r. 

• Podpisałam umowę z Jackiem Bułdysem i Markiem Narolskim na wykonanie 
„Opracowania dokumentacji technicznej linii oświetlenia ul. Polnej w Skoroszycach”, 
termin 15 września 2017 r., cena 9 840,00 zł brutto.  

• Urząd Marszałkowski podał do wiadomości, które z projektów otrzymały 
finansowanie z Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego. Nasz wniosek                 
w kategorii subregionu „Powrót do korzeni” zdobył 2. miejsce, dofinansowanie          
w kwocie 150 000 zł. To jest wielki sukces naszej gminy. I to może nawet nie             
w kategorii wielkości pozyskanych funduszy, a w kategorii ogniskowania 
mieszkańców gminy wokół spraw ważnych dla integracji, kształtowania 
społeczeństwa obywatelskiego, świadomego swych praw, obowiązków i możliwości. 
Dziękuję WSZYSTKIM, którzy zaangażowali się w akcję pozyskiwania głosów na 
nasz wspólny projekt: radnym, sołtysom, dyrektorom szkół i przedszkoli, 
pracownikom Urzędu Gm. w Skoroszycach, strażakom, członkiniom KGW, 
WSZYSTKIM wolontariuszom. Dziękuję KAŻDEMU, kto oddał głos na nasz projekt 
czy to w wersji papierowej, czy wersji on line. Ponieważ liczyło się zaangażowanie 
każdego z osobna i każdy jeden głos był ważny dla osiągnięcia sukcesu, podaję do 
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wiadomości zaangażowanie poszczególnych sołectw w głosowaniu papierowym, bo 
tylko te wyniki dla nas jako urzędu są sprawdzalne: 

1. Brzeziny - 51% 

2. Chróścina - 16% 

3. Czarnolas - 51% 

4. Giełczyce - 61% 

5. Makowice - 56% 

6. Mroczkowa - 77% 

7. Pniewie - 53% 

8. Sidzina - 54% 

9. Skoroszyce - 44% 

10. Stary Grodków - 29%. 

Dziękuję Marszałkowi p. A. Konopce za sugestie, podpowiedzi i natchnienie do twórczej 
pracy na rzecz rozwoju naszej Małej Ojczyzny. 

• Odbyła się uroczystość „Złotych Godów”, 7 Złotych Par zostało odznaczonych na 
wniosek Wójta Gm. przez Prezydenta RP Medalem za Długoletnie Pożycie 
Małżeńskie, więcej na facebooku. 

21.06.17 r. 

• Nasze prace ogniskują się wokół święta górali, które zaplanowane jest na 15,16.07.17 
r., mamy dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego i ze Starostwa. 

• Widziałam się ze Starostą Nyskim Cz. Biłobranem i Starostą D. Palimąką. Rozmowa 
dot. dróg powiatowych, Skorpalu. Zostaną wywiezionych ze składowiska na Łąkowej 
następne hałdy odpadów za kwotę 60 000 zł.  

Zaproszenie na: 

1. 2 lipca, godz. 9.45- uroczystość z okazji pamięci Polaków na 
Kresach, Wołyniu. 

2. 15-16.07.17 r.- 2. edycja Festiwalu Folkloru Góralskiego, 
16.07.17 r., godz.11.15 w kościele w Skoroszycach, dalsze 
uroczystości na boisku w Skoroszycach. 

3. 24.06.17 r.- Gm. Zawody Strażackie w St. Grodkowie o 14.00. 

4. 24.06.17 r.- w Giełczycach- Noc Świętojańska- „Wiła 
wianki…” 

Dziękuję za współpracę, za wszelaką pomoc i za każde wsparcie. 
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Przewodniczący – udzielił głosu p. Jolancie Pierzyńskiej, która przybyła na sesję      
z Kluczborskiego Inkubatora Przedsiębiorczości z propozycją wzięcia udziału 
mieszkańców naszej gminy w projekcie dofinansowywanym z Funduszy Europejskim 
PN. „Dotacja – Firma – Sukces. Wsparcie dla przedsiębiorczych. Projekt 
przeznaczony jest dla osób bezrobotnych, którzy chcą wrócić  na rynek pracy, 
którzy ukończyli 30 lat. 

Rozdała wszystkim ulotki  ze szczegółami dot. tego projektu. 

Następnie podziękowała za możliwość przedstawienia sprawy na sesji Rady Gminy. 

Po tym, przewodniczący poprosił o ewentualne pytania do przedstawionej 
informacji p. Wójt z działalności. 

 

Radny Jagusz – w sprawie aktywności społecznej naszego społeczeństwa, o której 
pani Wójt mówiła, że w każdej miejscowości jest inaczej. Na podstawie obserwacji 
stwierdzam, że społeczeństwo nasze jest bardzo roszczeniowe, mówię to na 
podstawie swojej miejscowości. Twierdzą, że Sołtys i radny nic nie robią,                
z przecież nikt na siłę niczego nie zrobi, skoro nie chcą się angażować. Próbowałem 
namówić kilka osób, żeby założyć „Odnowę Wsi”, przekonać, że są   z tego korzyści 
dla swojej wsi. Jest dużo młodych ludzi u nas, takich, którzy mogliby podziałać dla 
dobra ogółu, niestety, nie są tym zainteresowani, nie chce im się. Powstaje 
pytanie, jak tych młodych zachęcić do jakiego działania, jak ich przekonać, że 
mogą coś dla siebie zrobić, że sołtys i radny nie są tylko do sprzątania  i robienia 
wszystkiego we wsi. To ciężka sprawa i widzę, że jest coraz gorzej, uważają, że 
wszystko się im należy, wszystko trzeba im dać. Może przeprowadzić jakieś 
szkolenie na ten temat ? 

p. Wójt – to najprawdopodobniej nie przyjdą na takowe. Uważam, że  ludzie patrzą 
na to, co dzieje się  na górze, a to często nie napawa optymizmem. 
Nieparlamentarny język, niepoprawne zachowania parlamentarzystów są powodem, 
aby uważać, że na szczeblu samorządowym, też tak się dzieje. Oczywiście nie 
wszyscy tak twierdzą, ale według mnie,  coraz bardziej wnioski społeczeństwa idą 
w taką stronę. Myślę, że moralność, etyka trochę niebezpiecznie przesunęła się w 
złym kierunku. 

Radna Słowiak – jest trudno zaangażować mieszkańców, trudno jest wybrać kilka 
osób, które będą liderami i pociągną za sobą innych. Mówię to na przestrzeni 
doświadczeń wielu lat. Ale nie należy rezygnować, bo zawsze ktoś będzie chciał 
współpracować i coś dać, nie tylko brać. 

Przewodniczący – ja myślę, że właśnie ważna jest rola tego lidera we wsi, trzeba 
cięgle próbować angażować mieszkańców, bo może wreszcie ktoś się zainteresuje    
i będzie chciał dalej działać. 

Więcej dyskusji nie było. 
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Ad 5 

Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”. W głosowanie nie wzięli udziału 
radna Beata Malec i radny Jan Filas. 

Podjęto uchwałę NR XXXI/222/2017 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. 

Ad 6 

Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. w głosowaniu nie uczestniczył 
radny Jan Filas. 

Podjęto uchwałę Nr XXXI/223/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2017 rok. 

Ad 7 

W tym temacie głos zabrała p. Wójt – Barbara Dybczak, która przedstawiła po 
krótce sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. Podziękowała radnym 
za bardzo dobrą współpracę podczas realizacji zadań budżetowych. 

a-c) p. Skarbnik przedstawiła sprawozdanie w liczbach. Dochody budżetowe 
zaplanowane na 2016 rok  zostały wykonane w 100% i wyniosły 20 519 006,86 zł. 
Wydatki budżetowe zostały wykonane w 92,7% i wyniosły 19 336 601,58 zł. 
przedstawiła krótko sprawozdania finansowe oraz informację o stanie mienia. 

Po przedstawieniu sprawozdań, przewodniczący zachęcił do dyskusji. 

Nie było dyskusji. 

d) po tym, przewodniczący Sokołowski odczytał uchwałę Nr 110/2017 z dnia 12 
kwietnia 2017 r. Składu Orzekającego RIO w Opolu w sprawie opinii o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Gminy Skoroszyce za 2016 r., która była pozytywna. Opinia 
stanowi załącznik do protokołu. 

e) następnie odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Skoroszyce z dnia 22 
maja 2017 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skoroszyce z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 

Odczytał również uchwałę Nr 245/2017 z dnia 24 maja 2017 r. Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu pozytywnie opiniującą wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Skoroszyce o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Skoroszyce z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 
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f) przed głosowaniem przewodniczący Sokołowski jeszcze raz zapytał radnych czy 
ktoś chce zabrać głos. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, przedstawił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium, który został przyjęty 13 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym”.  

Podjęto uchwałę Nr XXXI/224/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 rok 
oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 201 6 rok. 

Ad 8 

Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił  projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Podjęto uchwałę Nr XXXI/225/2017 w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie 
od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Skoroszyce. 
 
Ad 9 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
glosowanie. Przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XXXI/226/2017 w sprawie wyrażenia zgody na dalszą 
dzierżawę gruntów na okres  dalszych 3 lat. 
 
Ad 9a 
 
Przewodniczący – poprosił o przedstawienie uzasadnienia projektu uchwały przez 
wnioskodawczynię radna Annę Kalisz. 
 
Radna Kalisz – powiedziała, że ostatnia zmiana wynagrodzenia   p. Wójt była we 
wrześniu 2015 r. od tego czasu p. Wójt dała się poznać z niespotykaną w naszej 
gminie aktywnością w zarządzaniu gminą. Były i są różne sukcesy inwestycyjne oraz 
kulturalno – oświatowe, a ukoronowaniem działalności w ostatnim czasie było 
pozyskanie środków na kanalizację na kolejny etap na prawie 2 miliony złotych, 
oraz pozyskanie środków z Obywatelskiego Budżetu Marszałkowskiego na projekt 
„Powrót do korzeni”. 
Myślę, że to są wielkie argumenty przemawiające za uzasadnieniem 
przedstawionego wniosku o podwyżkę dla p. Wójt, 
 
Radny  Filas – odniósł się do historii wprowadzenia religii do szkól w 1990 r. 
Wówczas Arcybiskup Glemp twierdził, że nie będzie za to pobierane wynagrodzenie 
przez księży, ponieważ jest to misja, ale już w 1991 r. ten sam Arcybiskup Glemp 
powiedział, że dobra praca powinna być wynagradzana i popłynęły pieniążki dla 
księży za nauczanie religii w szkołach, bo to głównie o księży chodziło.  
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Podałem ten przykład dlatego, że na jednej z sesji w marcu lub kwietniu tego roku 
p. Wójt powiedziała, że nie przyszła tutaj po pieniądze ale zmieniać gminę, że 
przyszła z misją. Przypomniałem sobie te słowa i dlatego się odezwałem  w tej 
sprawie, 
 
Radna Juśkiewicz – wniosek w sprawie zmiany wynagrodzenia wyszedł z Klubu, bez 
obecności p. Wójt. Misja misją, ale żeby p. Wójt nie zniechęciła się do dalszej 
pracy, myślę, że należą się jej odpowiednie gratyfikację finansowe za 
zaangażowanie, za wkładanie wiele serca w swoją pracę i działalność, za 
poświęcenie czasu sprawom gminy, nawet swojego czasu wolnego. A chyba wielu z 
nas może potwierdzić to zaangażowanie. Wiemy również, że powinno to być 
docenione i odpowiednio dowartościowane finansowo, 
 
p. Wójt – chciałam odnieść się do wypowiedzi p. przewodniczącego Komisji 
Budżetowej. Panie przewodniczący, dzięki, ale pan mnie przecenia. 
 
Więcej dyskusji nie było, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały           
i poddał pod głosowanie. Przyjęto 12 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 1 
„wstrzymującym”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XXXI/227/2017 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 
Gminy. 
 
p. Wójt – podziękowała radnym za przyjęcie tej uchwały, powiedziała, że nic się 
nie zmieni,  dalej będzie pracować dla dobra i rozwoju  naszej gminy i będzie 
traktowała tę pracę  jako misję i posłannictwo, bo po to tu przyszła. Praca wójta, 
to duża odpowiedzialność. Ja do tej pory byłam najmniej zarabiającym wójtem w 
całym powiecie, a  teraz to też  nie jest maksimum z maksimum, ale jest tak, jak 
pozwala budżet naszej gminy. Zapewniam, że to nie jest drenowanie budżetu. 
 
Ubyła radna Juśkiewicz. 
 
Ad 10 

Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowane, 
nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie, przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Podjęto uchwałę Nr XXXI/228/2017 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Czarnolas oraz części 
obrębu Mroczkowa. 

Ad 11 

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie 
zaopiniowany, nie zgłoszono pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 glosami „za”. 

Podjęto uchwałę Nr XXXI/229/2017 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Chróścina. 
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Ad 12 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich kom misjach, pozytywnie 
zaopiniowany, nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i 
poddał pod głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XXXI/230/2017 w sprawie  uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Stary Grodków. 
 
Ad 12a 
 
Projekt uchwały został zgłoszony pod obrady przez p. Wójt jako uzupełnienie do 
uchwały z poprzedniej sesji, a po jej zatwierdzeniu będzie stanowiła jedną całość z 
poprzednią.  Nie było pytań, zatem przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XXXI/231/2017 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu Makowice. 
 
12b 
 
Przewodniczący poprosił p. Koseckiego, kierownika Gminnego Zespołu 
Administracyjno Ekonomicznego Szkół i Przedszkoli o wyjaśnienie sprawy. 
 
Wpierw głos zabrała p. Wójt – powiedziała, że placówki oświatowe gminy są 
utrzymywane i doposażone z budżetu gminy w wysokości 48% całego budżetu. Jest 
to bardzo duża część budżetu, dlatego przedstawiając razem z p. Koseckim projekt 
tej uchwały, mają na względzie możliwość wyposażenia sal klasowych w niezbędne 
pomoce naukowe dla przedmiotów matematyczno – przyrodniczych, na kwotę 
452 282,00 zł do szkół w Chróścinie i Skoroszycach. Ponadto ponad 2 miliony 
złotych będzie przeznaczonych na zajęcia dodatkowe z uczniami zdolnymi, na 
które dotychczas były przeznaczone środki między innymi z budżetu gminy. 
Podobny projekt unijny  obecnie realizuje Szkoła Podstawowa w Sidzinie, a 
podsumowanie pierwszego roku przedstawiałam w swoim sprawozdaniu. 
 
p. Kosecki – od września tego roku skorzysta również filia Szkoły podstawowej        
w Sidzinie, czyli szkoła w Makowicach i tym samym  wszyscy uczniowie z naszej 
gminy będą uczestniczyć w projekcie unijnym, którego wartość wynosi ok. 
2 000 000,00 zł, 
 
p. Wójt – dopowiedziała, że został podpisany aneks do umowy,  w związku               
z  poszerzeniem  projektu o uczniów z filii w Makowicach. Każdy uczeń naszej 
gminy zostanie zaopiekowany pozyskanymi funduszami unijnymi w ramach 
powyższych projektów. 
 
Przewodniczący – oświata bardzo się zmienia w całym kraju od września br. Media 
donoszą, że zostało zebranych ok. miliona podpisów o zorganizowanie referendum 
w sprawie oświaty, natomiast nas interesuje, czy w naszej gminie nauczyciele 
stracą pracę, czy może są jakieś inne rozwiązania, bo p. Minister Zalewska 
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twierdzi, że nauczyciele nie stracą pracy, w związku z reformą oświaty, jak to        
u nas będzie? 
 
p. Kosecki – na pewno nauczyciele stracą pracę, ale jeszcze nie w tym roku, 
ponieważ mamy jeszcze wygasające Gimnazjum oraz fakt, że mamy podwójne 
oddziały w Szkole Podstawowej w Chróścinie i Skoroszycach, które częściowo 
uzupełniają brak klasy pierwszej w gimnazjum.  
Mogę zapewnić, że staramy się, żeby  było jak najmniej zwolnień w naszej gminie, 
najbardziej zagrożeni są nauczycieli z przedmiotów języka polskiego i matematyki. 
Nie mamy również wystarczającej ilości przedmiotowców, szczególnie w Sidzinie     
i Chróścinie. Będą na pewno problemy, ale niektórzy będą mogli skorzystać                  
z przejść na świadczenia kompensacyjne, zobaczymy jak to się wszystko ułoży.  
Były zapowiadane zmiany w Karcie Nauczyciela dot. wypłaty wyrównań 
nauczycielom, jeśli nie osiągną wymaganego wynagrodzenia. W naszym przypadku 
do tej pory nie było tego aż tak dużo, ale przy  zatrudnieniu na samych tylko 
etatach, nauczyciele nie osiągną wymaganych wynagrodzeń, zatem będziemy 
musieli wypłacić tym nauczycielom z budżetu gminy ok. 200 000,00 zł. Nie sądzę 
również, że odbędzie się jeszcze w tej sprawie referendum, można było zebrać 
podpisy  w tej sprawie w roku ubiegłym, teraz na pewno nic już planowanej 
reformy nie zmieni. 
 
Po tym, nie było dyskusji, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały          
i poddał pod glosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XXXI/232/2017 w sprawie zgody na przystąpienie Gminy 
Skoroszyce do partnerstwa dla wspólnej realizacji Projektu pn. „Odkrywam i 
Poznaję Świat – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów Szkoły 
Podstawowej w Chróścinie i Szkoły Podstawowej w Skoroszycach” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014 – 
2020. 
 
Ad 13 
 
Odpowiedzi na interpelacje udzieliła p. Wójt. 
 

INTERPELACJE  

1.Interpelacja Radnej U. Fornalik- ul. Radziechowska, Sidzina, zastoiska wody, służby 
liniowe Zakładu Utrzymania Dróg w Nysie dokonają wyczyszczenia studni ściekowej, co 
umożliwi swobodny odpływ wód opadowych z jezdni. Nasz Zakład Budżetowy udrożnił 
studzienkę chłonną przy dr do szkoły i uzupełnił ubytek w asfalcie. 

2.Interpelacja radnej U. Fornalik. A. Juśkiewicz- skrzynki pocztowe, Poczta Polska SA 
informuje, że nie planuje montażu dodatkowych skrzynek przydrożnych. Zgodnie z ustawą     
z dn.23.11.2012 r. Prawo Pocztowe „właściciele nieruchomości grunt., na których znajduje 
się budynek mieszkalny są zobowiązani umieścić oddawczą skrzynkę poczt spełniającą 
wymagania określonych w przepisach wydanych na podst. ust.5. Obowiązek ten jest 
realizowany w budynkach jednorodzinnych przez umieszczenie skrzynki poczt. Przed 
drzwiami wejściowymi do budynku lub ogólnie dostępnej części nieruchomości. W 
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budynkach wielorodzinnych, w których wyodrębniono co najmniej 3 lokale- przez 
umieszczenie w ogólnie dostępnej części nieruchomości zestawu skrzynek poczt. w liczbie 
odpowiadającej liczbie samodzielnych lokali mieszkalnych oraz lokali o innym 
przeznaczeniu, jeżeli posiadają osobny adres. 

3. Interpelacja radnego K. Winnika- poprawa bezpieczeństwa ruchu dr w Mroczkowej. 
Wydział Drogownictwa przy Starostwie Nyskim poinformował mnie, że został przygotowany 
i skierowany do zatwierdzenia przez Komisję ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Dr 
projekt zmiany docelowej organizacji ruchu polegający na ustawieniu lustra dr przy wjeździe 
do miejscowości. Po jego zatwierdzeniu, projekt zostanie przekazany do Zakładu Utrzymania 
Dróg w Nysie celem jego dalszego procedowania.  

4. Wykonanie sygnalizacji świetlnej na dr kr w Sidzinie. Sprawa trudna. Przebudowa 
skrzyżowania, koszt ok 1 000 000 zł. Brak środków, są miejsca bardziej niebezpieczne. 
Zaprosiłam na spotkanie sołeckie w Sidzinie dyrektora GDDKiA dla wyjaśnienia tych 
skomplikowanych spraw.  

Informacje  

Otrzymałam odp. od ADM Szamotuły Sp. z o o, Elewator Chróścina na moje monity          
w sprawie organizacji ruchu samochodów ciężarowych dostarczających                              
i odbierających surowiec z elewatora. W kwietniu 2017 r., mając na uwadze dobro 
sąsiedzkie, ADM wdrożył działania zmierzające do minimalizacji ilości samochodów 
przed elewatorem. Time slot menaaagement oparty na awizacji godzinowej pozwala 
uniknąć sytuacji, w której samochody oczekują na załadunek. Jednocześnie dla 
dostawców i odbiorców surowców przygotowywana jest instrukcja, która obowiązywać 
będzie w żniwa co do braku możliwości parkowania przy elewatorze. Przyjazd na 
konkretną godzinę wyznaczoną z Działem Logistyki i Elewatorem. Przy czym 
poinformowano mnie, że pozostają otwarci na współpracę i rozmowy. 

p. Wójt – zaprosiła wszystkich na gminne święto góralskie w naszej gminie, które 
odbędzie się w  dniach 15 i 16 lipca br. Główne uroczystości odbędą się w niedziele 
16 lipca mszą św. w kościele p.w. św. Jadwigi w Skoroszycach o godz. 1115 , 
następnie będzie przemarsz uczestników z orkiestrą dętą na boisko i tam rozpoczną 
się wszystkie  uroczystości, śpiewy, tańce i zabawa. 

Dzięki środkom pozyskanym z Urzędu Marszałkowskiego i Starostwa, ale także 
sponsorów  będziemy mogli zorganizować tę naszą uroczystość godnie                      
i z rozmachem. Natomiast z pozyskanych na rok przyszły środków z Urzędu 
Marszałkowskiego, chcielibyśmy napisać program z Ośrodka Kultury, aby    
zatrudnić instruktora do nauki tańców góralskich i stworzyć zespół. 

Ad 14 

p. Dorota Witos – Sołtys Brzezin – prosi o wymianę drzwi do świetlicy, ponieważ 
wypaczyły się i zrobiły się ruchome, nie można ich zamknąć. 

p. Wójt – przyjedzie pracownik, obejrzy te drzwi, zobaczymy, co da się zrobić. 
Mamy środki, ponieważ uregulowaliśmy sprawę wynajmu świetlic i wpłaty  z tego 
tytułu spływają, dlatego będzie łatwiej  robić  drobne remonty. 
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Ad 15 

Przewodniczący życząc udanych wakacyjnych urlopów zakończył obrady XXXI sesji 
Rady Gminy. 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

Barbara Janik-Zawada        Henryk  Sokołowski 

 

 

 
 
 
 
 
 
 


